
Zápisnica  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hrnčiarovce nad Parnou, 

konaného dňa 15.3.2023 

Bod č. 1 

Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce otvoril rokovanie OZ dňa l5.3.2023 o 18.00h, na začiatok privítal prítomných 

poslancov a kontrolórku obce. Oboznámil prítomných, že zo zasadnutia OZ sa vyhotovuje 

zvukový záznam, ktorý bude zverejnený na webovej stránke obce Hrnčiarovce nad Parnou, 

zápisnica obsahuje len najdôležitejšie informácie k bodom programu zasadnutia OZ.  

Počet prítomných poslancov:  9  (J. Babicová, E. Kátlovská, P. Marko, M. Moncman, Š. 

Hrašna, R. Klanica,L. Pereslény Zemánková, K. Kúdelová, V.Kochajda  ) 

Kontrolórka obce p. B. Ďurkovičová  bola prítomná   

Starosta konštatoval, že je obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Starosta predniesol  program zasadnutia tak, ako bol zverejnený na stránke obce.  

 

 

Program rokovania:   

 

1/ Otvorenie zasadnutia 

2/ Kontrola plnenia uznesení 

3/ Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

4/ Žiadosť o predĺženie lehoty na uvoľnenie sociálneho bytu č. A2/4-3  na 

           Mlynárskej ul. č. 18 

5/        Žiadosti o pridelenie sociálnych bytov na Mlynárskej ul. č. 18 

6/        Schválenie vecného bremena na parcele č. 2075/7,LV 2464 o výmere 64         

           m2 v k.ú. Hrnčiarovce pre žiadateľa VW Projekt, s.r.o. 

7/        Kúpa spoluvlastníckeho podielu ½ na pozemku  EKN č. 417/75  

8         Rôzne 

9/        Diskusia 

10/      Záver 

 

 

 

 

 

Po pracovnej porade sa poslanci dohodli na zmene programu a starosta navrhol zmenu 

programu rokovania: 

Namiesto pôvodných bodov 5 a 6 : 



5/        Žiadosti o pridelenie sociálnych bytov na Mlynárskej ul. č. 18 

6/        Schválenie vecného bremena na parcele č. 2075/7,LV 2464 o výmere 64         

           m2 v k.ú. Hrnčiarovce pre žiadateľa VW Projekt, s.r.o. 

 

sú do programu vložené zmenené body s názvom: 

5/ Vstup Obce Hrnčiarovce nad Parnou do Klastra regionálneho rozvoja 

6/         Zapojenie sa Obce Hrnčiarovce nad Parnou do projektu Zariadenie pre spracovanie       

            BRKO kompostáreň 

 

Program rokovania:   

 

1/ Otvorenie zasadnutia 

2/ Kontrola plnenia uznesení 

3/ Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

4/ Žiadosť o predĺženie lehoty na uvoľnenie sociálneho bytu č. A2/4-3  na 

            Mlynárskej ul. č. 18 

5/ Vstup Obce Hrnčiarovce nad Parnou do Klastra regionálneho rozvoja 

6/         Zapojenie sa Obce Hrnčiarovce nad Parnou do projektu Zariadenie pre spracovanie       

            BRKO kompostáreň 

7/        Kúpa spoluvlastníckeho podielu ½ na pozemku  EKN č. 417/75  

8         Rôzne 

9/        Diskusia 

10/      Záver 

 

Hlasovanie: Za: 9 poslancov,   proti:0    zdržal sa: 0. Program zasadnutia bol schválený. 

Program rokovania:   

 

Za zapisovateľku bola určená  M. Gajdošíková, za overovateľov starosta určil poslancov 

R.Klanicu a V.Kochajdu 

 

Bod č.2 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Uznesenie č.1/2023 - splnené schválené uznesenie prenájom nebytového priestoru – 

ubytovacia časť futbalového štadióna 

Uznesenie č.2/2023 – splnené schválené uznesenie kúpu nehnuteľností vedených na Liste 

vlastníctva č. 1039 Okresného úradu Trnava 

Uznesenie č.3/2023 - splnené schválené uznesenie zmenu umiestnenia komunikácie  na ul. 

Alejovej v Hrnčiarovciach nad Parnou v časti od ul. Sv. Martina po ul. Cintorínsku 

rozdelením jazdných pruhov  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o priebežnom plnení uznesení 

 



Bod č.3 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 
 

Starosta požiadal pani E. Klačanovú o prednesenie návrhu rozpočtového opatrenia č. 2/2023. 

E.Klačanová predniesla zmeny rozpočtových opatrení č.2/2023, zmeny v rozpočte sa robili 

kvôli kúpe domu za 36 400.-€, ďalšie výdavky sú na vybavenie a opravu kancelárie starostu 

obce 3 000.-€. Poslanec P.Marko sa pýtal prečo sa navyšujú výdavky na kanceláriu, starosta 

obce  a ostatní poslanci komunikovali o celkových nákladoch, ktoré boli navrhnuté v rozpočte 

v minulom roku, sú tam práce, s ktorými sa neplánovalo a preto sa teraz musí urobiť zmena 

formou rozpočtového opatrenia. 

   Zmeny v rozpočte rozpočtovým opatrením č. 2/2023 

   k 15.3.2023    

       

      Rozpočet 1.zmena  2.zmena Po 2. zmene  

      pred zmenou rozpočtu rozpočtu rozpočtu 

Bežné príjmy   1 819 814 75 050 3 000 1 897 864 

Kapitálové príjmy 227 000     227 000 

Finančné operácie 600 000 1 350   601 350 

Príjmy školy   90 000     90 000 

Príjmy spolu:   2 736 814 76 400 3 000 2 816 214 

             

Bežné výdavky 830 006 56 400 3 000 889 406 

Kapitálové výdavky 839 773     839 773 

Finančné operácie 14 835     14 835 

Výdavky školy   1 052 200 20 000   1 072 200 

Výdavky spolu: 2 736 814 76 400 3 000 2 816 214 
 

Návrh uznesenia  (predkladá M. Škorec): 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prednesené rozpočtové opatrenie 2/2023 

   

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 9/5 

Hlasovanie:  Za: 8 , proti: 0  zdržal sa: 1                 Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie č. 4/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prednesené rozpočtové opatrenie 2/2023 



Bod č.4 

Žiadosť o predĺženie lehoty na uvoľnenie sociálneho bytu č. A2/4-3   na 

Mlynárskej ul. č. 18 

 

Zápis z rokovania:   

Na obecný úrad Hrnčiarovce n/P bola dňa 27.3.2023 doručená žiadosť predĺženie lehoty na 

uvoľnenie sociálneho nájomného bytu p. Márie P, ktorej bola uznesením č. 12/2020 určená 

lehota na vysťahovanie do 12.3. 2023. OZ na pracovnej porade prerokovalo dôvody žiadosti 

o ďalšie predĺženie lehoty ( menovaná žiada lehotu na vysťahovanie do 30.4.2023 z dôvodu 

 potreby vybavenia si potrebných dokladov k novému bytu kde sa chce natrvalo presťahovať ) 

OZ sa zhodlo na predĺžení lehoty na vysťahovanie do 30.4.2022  

 

 Návrh uznesenia   (predkladá M. Škorec): 

OZ schvaľuje  určenú lehotu na uvoľnenie bytu v bytovke na Mlynárskej 18, konkrétne Márie 

P.  na byt  A2/4-3 na dobu do 30.4.2023 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 9/5 

Hlasovanie: Za:  9 poslancov,   proti: 0   zdržal sa: 0.  Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č.5/2023 

OZ schvaľuje  určenú lehotu na uvoľnenie bytu v bytovke na Mlynárskej 18, konkrétne 

Márie P.  na byt  A2/4-3 na dobu do 30.4.2023 

 

 

Bod č. 5 

Vstup Obce Hrnčiarovce nad Parnou do Klastra regionálneho rozvoja 

Zápis z rokovania:  

Na pracovnej porade sa poslanci OZ po prerokovaní podmienok  zhodli na vstupe Obce 

Hrnčiarovce nad Parnou do Klastra regionálneho rozvoja ako riadny člen s aktuálnou výškou 

ročného členského príspevku 500 EUR. 

Návrh uznesenia  (predkladá M. Škorec): 



OZ schvaľuje  vstup Obce Hrnčiarovce nad Parnou do Klastra regionálneho rozvoja, IČO: 

37840371 v zmysle platných stanov  ako riadny člen s aktuálnou výškou ročného členského 

príspevku 500 EUR 

 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 9/5 

Hlasovanie:  Za: 9 , proti: 0  zdržal sa: 0              Uznesenie bolo prijaté 

Uznesenie č.6/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vstup Obce Hrnčiarovce nad Parnou do Klastra 

regionálneho rozvoja, IČO: 37840371 v zmysle platných stanov (v prílohe) ako riadny 

člen s aktuálnou výškou ročného členského príspevku 500 EUR 

 

 

Bod č.6 

Zapojenie sa Obce Hrnčiarovce nad Parnou do projektu Zariadenie pre 

spracovanie  BRKO 

Zápis z rokovania:  

Na pracovnej porade sa poslanci OZ po prerokovaní podmienok sa zhodli na zapojení sa Obce 

Hrnčiarovce nad Parnou do projektu Zariadenia pre spracovanie  BRKO – kompostáreň 

v Mikroregióne 11Plus a prerokovali aj nasledovné finančné zdroje Obce Hrnčiarovce nad 

Parnou potrebné k zapojeniu sa do spoločného projektu obcí Mikroregióne 11Plus. 

Návrh uznesenia  (predkladá M. Škorec): 

OZ schvaľuje  zapojenie sa Obce Hrnčiarovce nad Parnou do projektu Zariadenie pre 

spracovanie  BRKO – kompostáreň v Mikroregióne 11Plus a nasledovné finančné zdroje 

Obce Hrnčiarovce nad Parnou 

a/   jednorazový príspevok v sume 14 000 eur. 

b/   ďalší príspevok vo výške 2.5 eura na občana a rok po dobu 5 rokov 

OZ  poveruje starostu obce na doriešenie potrebných zmluvných vzťahov a finančných 

transakcií s Mikroregiónom 11 Plus. 

 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 9/5 

Hlasovanie:  Za: 9 , proti: 0  zdržal sa: 0              Uznesenie bolo prijaté 

 

                                           



Uznesenie č.7/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zapojenie sa Obce Hrnčiarovce nad Parnou do 

projektu Zariadenie pre spracovanie  BRKO – kompostáreň v Mikroregióne 11Plus 

a nasledovné finančné zdroje Obce Hrnčiarovce nad Parnou 

a/   jednorazový príspevok v sume 14 000 eur. 

b/   ďalší príspevok vo výške 2.5 eura na občana a rok po dobu 5 rokov 

OZ  poveruje starostu obce na doriešenie potrebných zmluvných vzťahov a finančných 

transakcií s Mikroregiónom 11 Plus. 

 

 

 

Bod č.7 

Kúpa spoluvlastníckeho podielu ½ na pozemku  EKN č. 417/75 

Zápis z rokovania: 

 OZ obce Hrnčiarovce nad Parnou na svojej pracovne porade schválilo odkúpenie 

spoluvlastníckeho podielu vo výške ½ vzhľadom k celku nehnuteľnosti vedenej na Liste 

vlastníctva č. 2495 Okresného úradu Trnava, katastrálny odbor, pre katastrálne územie 

Hrnčiarovce, parc.č. 417/75 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 208 m2 , ktorého 

vlastníctvo je potrebné pre investičný zámer výstavby cestnej komunikácie na ul. Alejovej. 

Podľa znaleckého posudku č. 6/2023 znalca Ing. Ľudmily Ševčíkovej bola stanovená hodnota 

38,40 Eur/ m2 spoluvlastníčka navrhla cenu 50,-Eur. 

 Návrh uznesenia (predkladá M. Škorec): 

OZ  obce Hrnčiarovce nad Parnou, schvaľuje kúpu spoluvlastníckeho podielu vo výške ½ 

vzhľadom k celku nehnuteľnosti vedenej na Liste vlastníctva č. 2495 Okresného úradu 

Trnava, katastrálny odbor, pre katastrálne územie Hrnčiarovce, obec Hrnčiarovce nad Parnou, 

okres Trnava zapísanú ako parcela registra „E“,  parc.č. 417/75 zastavaná plocha a nádvorie o 

výmere 208 m2 od Juliany Čapkovičovej rod. Stranovskej, Bytom Alejová 6637/3, 

Hrnčiarovce nad Parnou, nar. 30.11.1952   a to za cenu vo výške 5.200,- EUR.  Obecné 

zastupiteľstvo obce Hrnčiarovce nad Parnou, schvaľuje kúpnu zmluvu, predmetom ktorej je 

kúpa spoluvlastníckeho podielu vo výške ½ vzhľadom k celku  nehnuteľností vedených na 

Liste vlastníctva č. 2495. 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 9/5 

Hlasovanie:  Za: 9, proti: 0  zdržal sa: 0 Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie č.8/2022 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje kúpu spoluvlastníckeho podielu vo výške ½ vzhľadom 

k celku nehnuteľnosti vedenej na Liste vlastníctva č. 2495 Okresného úradu Trnava, 

katastrálny odbor, pre katastrálne územie Hrnčiarovce, obec Hrnčiarovce nad Parnou, 

okres Trnava zapísanú ako parcela registra „E“,  parc.č. 417/75 zastavaná plocha a 



nádvorie o výmere 208 m2 od Juliany Čapkovičovej rod. Stranovskej, Bytom Alejová 

6637/3, Hrnčiarovce nad Parnou, nar. 30.11.1952   a to za cenu vo výške 5.200,- EUR. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hrnčiarovce nad Parnou, schvaľuje kúpnu zmluvu, 

predmetom, ktorej je kúpa spoluvlastníckeho podielu vo výške ½ vzhľadom k celku  

nehnuteľností vedených na Liste vlastníctva č. 2495. 

 

Bod č.8 

 Rôzne 

-Starosta obce všetkých informoval o podaní dvoch projektov na  TTSK :  

1.futbalový štadión osvetlenie +bránky 

2.hokejbalový štadión náter mantinelov +bránky 

Informoval o  zadaní vypracovania projektu na:  

- osvetlenie ul. Športová pri futbalovom štadióne 

-  osvetlenie prechodu na ceste I/61 

-     

Bod č. 9 

Diskusia 

-Poslanec V.Kochajda – pripomenul osvetlenie pri odbočke do väznice, kde nie je dobre 

vidieť pri prechode na druhú stranu, do tejto diskusie a pripojili R.Klanica, ktorý spomenul 

z minulosti jednanie s firmou J.Manville o osvetlení a možnosť oslovenia tejto firmy 

o spoluprácu, M.Škorec hovoril o tom, že skúsi preveriť či mesto Trnava v rámci riešenia 

cyklotrasy s chodníkom tu plánuje verejné osvetlenie. Poslanci a starosta  spoločne 

s obyvateľmi obce hovorili o tom, či by sa dalo zriadiť osvetlenie chodníka od väznice pri 

ceste, o osvetlení prechodu pre chodcov  pri vstupe do obce, o osvetlení vstupu do obce, 

o potrebnom obnovení náteru  prechodov pre chodcov, vysvetlili si podrobnosti  a možnosti 

riešení a možnostiach urýchlenia v riešení týchto procesov. Ďalej si odkomunikovali 

alternatívu platenia pokút za prekročenie rýchlosti a častejšie kontroly merania rýchlosti na 

moste, načo starosta obce vysvetlil súčasnú legislatívu a možnosti, ktoré obec má. Následne 

p,Švec  spoločne s poslancami hovorili o zápisnici zo stretnutia pred ½ rokom, kde sa 

Slov.správa ciest zaväzuje obnoviť dopravné značenie v antireflexnom vyhotovení, starosta 

obce hovoril, že upozorní SSC na tento fakt, aby sa urobila náprava, v diskusii bol daný aj 

návrh dať dočasné dopravné značenie formou semaforu (p.farár)-vysvetlili si, že v extraviláne 

nie je toto možné. Obyvatelia a poslanci  hovorili o nasvietení chodníka a prechodu pre 

chodcov  pri vstupe do obce. Poslankyňa J.Babicová spomenula, že obec hľadá hospodára na 

ŠK Rapid, starosta obce informoval o tom, že bol zverejnený inzerát, no zatiaľ sa nikto 

neprihlásil, môžeme to prípadne vyhlásiť aj miestnym rozhlasom. Poslankyňa L.Pereslény 

Zemánková uviedla, že v ZRPŠ vzhľadom aj na daňové priznanie im v účtoch visí 350.-€ 

prefaktúrovaných  za ihrisko a jeho geodetického zamerania, pričom tie peniaze sú určené na 

niečo iné a nie na geodet. zameranie, pýtala sa či by sa toto dalo vyriešiť iným spôsobom, 

formou grantu,  K.Kúdelová ako príklad uviedla, či by sa to dalo splatiť formou dotácie, 

Š.Hrašna ich uviedol, že by sa to dalo, ale formou dotácie v októbrovom termíne na budúci 



rok. E.Kátlovská, Š.Hrašna a aj ostatní poslanci sú toho názoru, že by sa mal nájsť spôsob, 

ako sa to dá urobiť. Nasledovala komunikácia zo strany obyvateľov, ktorí žiadajú navýšenie 

smetných košov v obci, Š.Hrašna informoval, že koše sú kúpené a budú sa v budúcnosti 

dopĺňať, starosta informoval, že ak bude v budúcnosti cesta na Alejovej, tak sa ráta 

s osadením smetných košov. Poslanec P.Marko navrhol ešte jeden výjazd a navštíviť miesta, 

ktoré neboli navštívené pri stretnutí prvý krát a prioritou je riešenie kotolní, termoregulácie 

kotolne, nakoľko nevieme ako to bude na budúci rok s energiami. J.Babicová spomenula zlý 

stav chodníka na Cíferskej ulici, Š.Hrašna spomenul zlý stav chodníkov aj na ulici 

Sv.Martina. starosta obce to tak isto potvrdil a poslanci sa čo najskôr dohodnú na novom 

termíne pracovného výjazdu. Š.Hrašna žiadal vypracovať ponuky na reguláciu, aby boli 

vypracované v čase, keď vyjde výzva , aby boli pripravené. Starosta obce informoval 

prítomných o stretnutí obyvateľov obce s projektantkou Alejovej ulice, oboznámi všetkých 

s celým projektom na Alejovej ulici. P,Marko sa pýtal na projekt športovej haly, starosta obce 

uviedol, že projekt nemáme zadaný, lebo tam nemôže byť v tom prípade prenájom, Š.Hrašna 

–bolo dohodnuté, že keď tam bude výzva, tak tam budeme riešiť ukončenie prenájmu, 

L.Pereslény Zemánková upresnila, že bola výzva, ktorú sme nestihli a arch.Bocán čaká na 

pokyn od starostu, aby sa dokončil všetky profesie a zadanie s účelom, z obyvateľov 

p.Haršányová spomenula, že je od februára 2022 zadaný u arch.Bocána projekt a nie je 

dokončený, navrhla dokončiť projekt aj profesie, aby sme to mali hotové a boli sme 

pripravení. E.Kátlovská  spomenula, že v súvislosti s výpovednou lehotou,  podáme projekt 

a chlapcom sa podá výpoveď, musíme byť pripravený a v prípade potreby vedieť výzvu 

použiť. Š,Hrašna skonštatoval, že mať pripravenú výzvu neznamená, že chlapci musia mať 

hneď výpoveď, s čím súhlasila aj poslankyňa Kátlovská. Z obyvateľov p.Švec hovoril 

o zverejnenom inzeráte na pozíciu technického pracovníka v obci, kde by  podľa Zákonníka 

práce §41mala byť uvedená mzda a ak to nie je uvedené, tak tam hrozí pokuta 33 000.-€, 

pričom sa už prijali dvaja zamestnanci bez toho, aby bola podaná nejaká informácia, starosta 

obce potvrdil, že sa inzerát opraví. Kontrolórka obce  B.Ďurkovičová uviedla, že zákon 

o výkone práce vo verejnom záujme č.552 hovorí o tom, že sa musia zverejniť tie profesie, 

ktoré sú ako vedúce miesta, L.Pereslény Zemánková , E.Kátlovská a Š. Hrašna tvrdia, že §6 

hovorí o tom, že všetky pracovné miesta sa musia zverejniť. Ďalej kontrolórka obce aj 

s poslancami rozoberali zákonník práce a možnosti zverejnenia pracovnej ponuky. Š.Hrašna 

oslovil riaditeľa školy, ako bol zverejnený inzerát na miesto vedúcej školskej jedálne, načo 

mu riaditeľ školy opísal postup zverejnenia na Edujobs, ktorá je verejná, na stránke obce a na 

web stránke školy, starosta obce skonštatoval, že toto sa robilo pri prvej ved. šk. jedálne, ale 

pri odchode druhej vedúcej šk. jedálne sa toto nezrealizovalo. Z radov obyvateľov hovoril 

P.Haršány a informoval o vyvezenom odpade pri potoku, je možnosť aplikácie ,,Odkaz pre 

starostu“ , Š.Hrašna uviedol, že nemáme facebookovú stránku obce a ani  by sa nemal kto 

tomu  venovať, nie je na to človek, ktorý toto bude stále sledovať. Starosta obce poznamenal, 

že každý poslanec má podľa pasportizácie pridelené ulice a keď je takýto problém, tak vedia  

na problém upozorniť mailovou cestou. Ďalej sa starosta poslanci bavili o kúpe auta na 

obecný úrad, neskôr hovorili o možnosti v budúcnosti naplánovať zakúpenia kamerového 

systému. Na záver poslanec P.Marko navrhol zakúpenie auta z autorizovaného servisu, zadať 

inzerát a dostaneme ponuky, starosta a poslanci hovorili o dorozpočtovaní  ak by to malo byť 

touto cestou.  

Bod č.10 

Záver 

Na záver sa všetkým starosta poďakoval za účasť.  



Prehľad hlasovania poslancov: 

Vysvetlivky: ZA – hlasoval za, P – hlasoval proti, ZD –zdržal sa, N - neprítomný 

Meno poslanca/č. 

uznesenia 

  4/2023 5/2023 6/2023 7/2023 8/2023 

Jana Babicová ZA ZA ZA ZA ZA 
Ing. Štefan Hrašna ZA ZA ZA ZA ZA 
Mgr. Elena Kátlovská ZA ZA ZA ZA ZA 
Ing.Katarína Kúdelová ZA ZA ZA ZA ZA 
Róbert Klanica ZA ZA ZA ZA ZA 
Viliam Kochajda ZA ZA ZA ZA ZA 
Marián Moncman ZA ZA ZA ZA ZA 
Peter Marko ZD ZA ZA ZA ZA 
Mgr.art.Linda 

Pereslény Zemánková 
ZA ZA ZA ZA ZA 

      

 

 

Zapísala:  Monika Gajdošíková 

 

Zápisnicu overili: 

Róbert Klanica 

Viliam Kochajda 

 

   

        Mgr. Marcel Škorec 

        starosta obce 


